

2014 第五届新加坡国际武林大会

大会竞赛规程

- (1) 日期 : 2014 年 3 月 07 日至 11 日
- (2) 地点 : 新加坡杨厝港室内体育馆
- (3) 主办单位 : 杨厝港社区体育俱乐部
- (4) 主办 : 新加坡王蓉武术学院
- (5) 协办单位 : 中国北京少林武术学校
中国陈家沟陈炳太极院
马来西亚少林武术总馆
全球功夫网, 全球电视台

(6) 参加方法:

6.1 各国家、地区武术团体、组织、馆校和个人均可组队参赛。

十人以上之队伍可报一名裁判。

6.2 个人可报多个项目拳术, 器械及对练不受限制, 但尽可能避免在同一项目编排中出现两个套路或以上, 并且把个人参赛项目清楚打印在单项报名表上。

(7) 报名费、项目费:

7.1 各队伍参赛行政费: 每队**新币 100 元**。

7.2 集体项目费 : **每人新币 15 元**至少 5 人。

7.3 单人项目费 : 一项单练项目新币 30, 两项新币 50, 三项新币 70。
如需要参加名家晚宴每/席位**新币 60 元正**

个人配套费每人**新币 120 元**, 包括三项单练项目及名家晚宴

7.4 对练项目费 : 每队新币 40

7.5 外国参赛队伍跟随大会食宿收费标准: **5 天 4 夜新币 650 元正**。

配套包括: ~膳食: 早、午, 晚餐及晚宴, 名家研讨会。

~住宿: 每 2 人一房, 如单人一房者每天**新币 200 元**;

~精华游: 门票自付;

~3 项单练项目;

~机场至酒店、酒店至会场团体来回接送。

~专职团长 教练 裁判 随队人员等不参赛者也须缴付相关费用。(16 人以上之队伍可免付一位配套费)

7.6 运动员年龄与健康状况均由各代表队自己审核, 以报名单上盖章, 或 签字后确认如任何不实者, 一经查出则取消该运动员竞赛资格。

7.7 各代表队参赛人员均须签署**安全责任声明** (附件 B) 未签署的代表选手不能出赛。

7.8 外地选手赴新加坡申请方法:

报名参赛者必须自行办理旅游签证或入境证(证件及签证费用自理)

(8) 竞赛事宜

8.1 竞赛年龄分组:

A组 6至12岁 (2007-2001年出生)	B组 13至18岁 (2000-1995年出生)
C组 19至24岁 (1994-1989年出生)	D组 25至30岁 (1988-1983年出生)
E组 31至35岁 (1982-1978年出生)	F组 36至40岁 (1977-1973年出生)
G组 41至45岁 (1972-1968年出生)	H组 46至50岁 (1967-1963年出生)
I组 51至55岁 (1962-1958年出生)	J组 56至60岁 (1957-1953年出生)
K组 61至65岁 (1952-1948年出生)	L组 66以上 (1947以上出生者)

8.2 竞赛项目:

- 8.2.1 拳术类: 长拳(查、花、华、炮拳、少林拳及其他拳类),南拳(形意,八卦、八级、通臂、翻子、地躺、象形、咏春、五祖、蔡李佛、虎鹤双形)
(其他拳类,包括自选传统或竞赛,但必须把套路名称列明.)
- 8.2.2 太极拳类: 陈式,杨式,吴式,武式,孙式,六合八法以及一切其它武术套路,包括自选传统或竞赛以及集体拳械,都必须把套路名称列明。
- 8.2.3 长短器械类: 刀术,剑术,枪术,棍术,南刀,南棍,太极剑,单器械,六合八法剑及六合八法刀,双器械及软器械(包括自选传统或竞赛)。
- 8.2.4 其他各种养生功法: 武术功法、木兰拳械健身操及健身球均可报名参赛。
(但必须清楚把套路名称填写在报表上)

注:集体项目的人数至少5人至12人。若少于5人,每少1人扣0.5分。

8.2.5 比赛时间:以上所有比赛项目规定时间:1至4分钟,裁判长会在3分钟时鸣哨提示。

8.3 参赛选手必须穿武术及各类功夫服装,武术鞋及比赛服装器械自备。

8.4 选手必须在**赛前30分钟**报到否则当弃权论

(9) 录取名次:

- 9.1 各单练项目以金(十巴仙)、银(二十巴仙)、铜(三十巴仙)奖牌及证书作奖励。唯参赛者必须完成整个套路才可合资格领取奖项。
- 9.2 集体项目分别颁发金、银、铜奖杯、集体证书每人一张及一个奖牌或奖杯。

(10) 团体奖金分配如下:

10.1 总团体奖金以十位运动员之三项个人最高分项目为准:

冠军:星币1000 亚军:星币800 季军:星币500

四至六名星币100及颁发证书

(11) 报名要求及报到地点

11.1 联络人 : 王蓉--手机+6591062116 传真+654570500

Email : wongyong618@gmail.com

Website : wongyongtaiji.com

11.2 报到地点: 杨厝港室内体育馆

- 11.3 报到日期: **07.03. 2014**
- 11.4 **报名时须备齐下列(A-D)文件, 请用电脑打印**
- A - 队伍总表人数及缴费
 - B - 安全责任声明
 - C - 单练项目申报表
 - D - 集体项目申报表
- 11.5 截止日期: **2013年12月20日24点.**
- 11.6 请把A至D报名表填好后寄至以下地址或用电子邮件发送到以下邮箱
电子邮件发送至: **E-mail wongyong618@gmail.com**
文件地址: 新加坡宏茂桥四巷, 大牌618, 03-1063室, 新加坡邮区560618
Blk 618 Ang Mo Kio Ave 4 # 03-1063 Singapore 560618
- 11.7 **电子缴费:**
- 收件名称: Wong Yong Wushu Training Academy
 - 银行名称: Swift code OCBCSGSG
 - 银行地址: 65 Chulia street 01-00 OCBC Centre Singapore 049513
Ang Mo Kio Branch
 - 户口号码: 684-022528-001
 - 银行代码: 7339
- 11.8 报名各项费用汇款单据复印件及相片须与报名单同时到达, 报名才视为有效。
- 11.9 为使赛会顺利进行报名单一经递交不能更改, 如因特殊情况申请改动、或增报必须在 **2014年1月10日24点**前递交书面申请, 并交纳相应的手续费。更改或增加一项手续费为, **新币20元 2013年12月20日24点**后不予更改。
- 11.10 乘国际航班的参赛队伍, 请在出发前 **10天**, 将航班号、班次和抵达时间电邮给主办单位以便大会能顺利安排负责接待。
- 11.11 **2014年3月07日晚上8点正**, 各参赛队必须派 **1名**领队及 **1-2名**教练出席召开之联席会议 (**地点:杨厝港室内体育馆**)
- (12) 仲裁委员会和裁判员:**
- 12.1 仲裁委员会人员组成和职责范围按<仲裁委员会条例>执行。
 - 12.2 仲裁和裁判由大会组委会聘请合格承认者组成。
- (13) 其他事项**
- 13.1 海外参赛队伍必须带1张国旗及一张会旗出席开幕礼。
本地队伍只带会旗。
 - 13.2 参赛队伍如需要主办当局代申请器械入境准证(新加坡)请以书面清楚列明器械名称数量连同手续费新币50元于2013年12月20日之前缴交组委会, 方便本组委会代申请器械入境及出境准证。
(注: 组委会不负责团体队伍器械不符合关卡规定之阻拦或损坏)
 - 13.3 **如本规则有未尽善处组委会可斟酌删之。**

2014 第五届新加坡国际武林大会筹备委员会启

5th Singapore International Martial Art Tournament

2014 第五届新加坡国际武林大会

Schedule 日程

Day 日期	Time 时间	Content 活动
07/03/2014 (FRI/星期五)	AM/PM 上/下午 <hr/> 16:00 20:00	Team Arrival & Registration 运动员报到 <hr/> Meeting for Team Leaders and Coaches 领队及教练联席会议
08/03/2014 (SAT/星期六)	08:00 22:00	Competition 比赛
09/03/2014 (SUN/星期日)	08:00 21:00	Competition 比赛
10/03/2014 (MON/星期一)	07:00 23:00	Tour / 旅游 名家晚宴 Gala Dinner
11/03/2014 (TUE/星期二)	12:00	Home Sweet Home 园满归程

5th Singapore International Martial Art Tournament

- 1) DATE : 07 March to 11 March 2014
2) VENUE : Yio Chu Kang Sports Hall
3) ORGANIZERS BY : Yio Chu Kang Community Sports Club
4) Singapore Wong Yong Wushu Training Academy
5) SUPPORTED BY : China Beijing Shaolin Wushu School
Chenjiaqou Chen Bing Taiji Academy
Global Kungfu Global Entrepreneurship Website
Malaysia Dong Bei Bei Taijiquan Wushu Academy

6) COMPETING METHOD

- 6.1) All Wushu associations, organizations, schools and exponents around the world may register as a team or individually.
- 6.2) A team of ten or more can register for a judge.
- 6.3) Each competitor can register for any number of events; however it is advised not to register for more than one routine in the same event category, and recommended to vary the type of events. All routines are to be clearly stated on the Individual Event Registration Form.

7) REGISTRATION FEES & ADMINISTRATION

7.1) Registration Fees

Team Registration Fees:	SGD 100 per team
Group Event Registration Fees:	SGD 15 per person
Individual Event Registration Fees:	SGD 30 per event 50 for Two events 70 for three events
Gala Dinner (optional):	SGD 60 per person
Individual Package: (3 individual events & Gala Dinner)	SGD 120 per person
Overseas team & competitors:	SGD 650 per person

5D4N Package includes: -

- Meals: Breakfast, Lunch, Dinner and Gala Dinner
- Accommodation: 2 persons per room (twin)
*Additional SGD 200 per person per room (single) per day
- City Tour – excluding Admission Tickets
- 3 Individual Events
*Additional event at SGD 20 per individual event
- Transportation (Airport ↔ Hotel & Hotel ↔ YCK Sports Hall)

The above package is also applicable to accompanying coaches, judges, team leaders and non-participants.

**Team with 16 persons & above will be entitled to 1 package waived.*

7.2) All overseas team and individual are to arrange for their necessary travel documents i.e. visa, entry permit, at own expenses.

7.3) Completed set of forms and appendixes required for registration

Form A: Total number of team members and fees

Form B: Safety and Health Declaration Form

Form C: Individual Event Registration Form

Form D: Group Event Registration Form.

Only printed computer forms are accepted for registration. Safety & Health Declaration Form must be signed and sent together with other registration forms.

Teams and /or competitors will not be allowed to complete for incomplete form or form not submitted.

7.4) Registration Closing Date: **20 December 2013 midnight**

7.5) Amendment: **After confirmation of registration, any amendment will be chargeable at SGD 20.00 per amendment.** No amendments will be accepted after **20 December 2013.**

7.6) All personal particulars; e.g. age, declared shall be true. Any discrepancy will result in disqualification.

8) DETAILS OF COMPETING REGULATION

8.1) Age Categories

Grp	Age	Year	Grp	Age	Year
A	06 -12	2007-2001	B	13 - 18	2000-1995
C	19 - 24	1994-1989	D	25 - 30	1988-1983
E	31 - 35	1982-1978	F	36 - 40	1977-1973
G	41 - 45	1972-1968	H	46 - 50	1967-1963
I	51 - 55	1962-1958	J	56 - 60	1957-1953
K	61 - 65	1952-1948	L	66 & above	1947 and above

Events

- i) Quan Shu:
- Chang Quan - Cha Quan, Hua Quan, Hua Quan, Pao Quan, Shao Lin Quan and other Quan Shu
- *include free style traditional, international or freestyle international*
- *name of routine to be clearly stated*
- Nan Quan - Xing Yi Quan, Ba Gua Zhang, Ba Ji Quan, Tong Bei Quan, Fan Zi Quan, Di Tang Quan, Xiang Xing Quan, Yong Chun Quan, Wu Zu Quan, Cai Li Fo Quan, Hu He Shuang Xing Quan and other Quan Shu
- *include free style traditional, international or freestyle international*
- *name of routine to be clearly stated*
- Tai Ji Quan - Chen Style, Yang Style, Sun Style, Wu Style, Wu Style, Liu He Ba Fa Quan, Ji Ti Tai Ji Quan and other Tai Ji Quan Style
- *include free style traditional, international or freestyle international*
- *name of routine to be clearly stated*
- ii) Short / Long / Double / Soft Weapons: Dao Shu, Jian Shu, Qiang Shu, Gun Shu, Nan Dao, Nan Gun, Tai Ji Jian, Liu He Ba Fa Dao, Liu He Ba Fa Jian, Double Weapons and Soft Weapons (no mixture of weapons)
- *include free style traditional, international or freestyle international*
- *name of routine to be clearly stated*
- iii) Other Health Gong Fa: Wushu Gongfa, Mulan Quan / Weapon Exercise and Tai Chi Ball Exercise can also register in this competition.
- *name of routine to be clearly stated*

Number of competitors for group event is 5 to 12; if less than regulation, 0.5 marks will be deducted for every person short.

8.2) Duration

Duration for all events: 1 minute to 4 minutes. Whistle will be blown at 3 minutes by the Judge.

8.3) Costumes and Weapons

Competitors must don in appropriate wushu / gong fu / tai ji performance costume, footwear and bring their own weapons for competition. Costume, footwear and weapons will not be provided.

In the case that custom permit for the import/export of weapons is require, each team shall be levied a **document fees of SGD 50**; with written stating clearly the amount and description of the weapons and entrance of customs checkpoint, *before 10 January 2013*. Failing which the organizers shall not be responsible for customs block.

9) RANKING AND AWARDS

9.1) Individual Event

Medals and certificates will be awarded according to the scores achieved. ie Gold (first 10%), Silver (next 20%), Bronze (next 30%)

9.2) Group Event

Medals and certificates will be awarded to the top 3 scores, to all participating group members.

All competitors must complete their individual and / or group routine to qualify for medals and certificates.

9.3) Overall Championship

Scores of each team will be settled by the scores of their top ten players, with their top 3 individual events.

Team with the highest score wins the championship;
First Runner-Up goes to the team with the second highest score;
Second Runner-Up goes to the team with the third highest score.

10) CHAMPIONSHIP INCENTIVES

Overall Group Championship Bonus:

The Champion: SGD 1000 and One Gold Trophy
The First Runner-Up: SGD 800 and One Silver Trophy
The Second Runner-Up: SGD 500 and One Bronze Trophy
Groups rank 4 - 6 will be awarded SGD 100 certificates

11) CONTACT, REPORTING AND PAYMENT DETAILS

11.1) Enquiries: (Mobile 1) +65 9106 2116 (Mdm Wong Yong)
(Fax) +65 4570500
(Email) wongyong618@gmail.com
(Website) wongyongtaiji.com

11.2) Reporting Venue: Singapore Yio Chu Kang Sports Hall

11.3) Reporting Date: 07 March 2014

11.4) Reporting: Competitors are to report to the Events Registration Counter 30 minutes before commencement of their events, otherwise will be deemed as forfeited their competing rights.

11.5) Mailing Address for Completed Forms and Attachments:

Attn: Singapore International Martial Art Tournament
Address: Blk 618 Ang Mo Kio Ave 4 # 03-1063 Singapore 560618
Tel/Fax: +65 4570500
Email: wongyong618@gmail.com

11.6) Mode of Payments (in SGD)

Online Payment

(Please indicate: Name and/or Organization & Contact Number)

Payable to: Wong Yong Wushu Training Academy
Bank Name: Swift code OCBCSGSG
Bank Address: 65 Chulia Street 01-00 OCBC Centre Singapore
049513
Account No.: 684-022528-001
Bank Code No.: 7339

All payments to reach the committee, latest by **20 December 2013 midnight**. Registration is confirmed only upon all required documents and full payment received.

- 11.7) All foreign teams are to inform the organizing committee, on their flight details (ie Flight No. / City / Airlines / Airline Code / Arrival Time), 10 days before arrival by fax or email, for receiving purposes.
- 11.8) Team leader and 2 coaches must attend the Joint Conference held on 08 March 2014. The Joint Conference will be held at Yio Chu Kang Sports Hall at 8pm sharp.

12) ARBITRATION COMMITTEE AND REFEREES

The Competition Arbitration Committee will be appointed by the Organizers. Competitors shall strictly abide by the rules, regulations and decisions made by the Arbitration Committee.

Referees and other officials are proposed by the various participating teams and various wushu associations. Acceptance and appointment will be made by the organizers. The organizers' decision is final.

13) OTHERS

- 13.1) All participating organizations or teams are reminded to bring along 1 country flag and 1 association flag for opening ceremonial purposes.
- 13.2) Any additional information uncovered in this Rules and Regulations shall be provided by the Organizing Committee in due course.

Board of Organizing Committee
5th Singapore International Martial Art Tournament